

COLLECTION OF PERSONAL DATA

1. The personal data provided by means of this form will only be used for Secondary 1 Discretionary Places application purposes.
2. The provision of personal data by means of this form is voluntary. If you do not provide sufficient information, we may not be able to process your application.
3. You have the right of access and correction with respect to your personal data as provided for in Sections 18 and 22 and Principle 6 of Schedule 1 of the Personal Data (Privacy) Ordinance. Your right of access includes the right to obtain a copy of your personal data provided by this form.
4. Enquiries concerning the personal data collected by means of this form, including the making of access and correction, should be addressed to:

The Principal
Po Leung Kuk No.1 W.H. Cheung College
173 Po Kong Village Road, Tsz Wan Shan, Kowloon

個人資料搜集

- 一. 本表格所收集的個人資料，將作為本校處理中一自行分配學位申請之用。
- 二. 申請人填寫本表格並提供所需之個人資料乃屬自願性質。若提供的資料不足，本校可能無法處理有關申請。
- 三. 根據〈個人資料（私隱）條例〉第 18 和 22 條及附表 1 第 6 原則的規定，你有權查閱及改正你的個人資料。查閱資料的權利，包括要求取得本表格所載的個人資料的複本。
- 四. 如欲查詢及改正資料，請聯絡：九龍慈雲山蒲崗村道 173 號保良局第一張永慶中學校長